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Vragen van de statenleden Hans van Geesbergen en Kees Roelse (VVD) ingevolge 
artikel 44 reglement van orde inzake onderzoek PZC  naar gevaarlijke onverlichte 
fietspaden in Zeeland 
 
Inleiding:  
De PZC bericht zaterdag 15 december 2018 over de uitkomsten van een door de krant 
gehouden onderzoek naar de (on)veiligheid van onverlichte fietspaden in Zeeland. Uit 
dit onderzoek blijkt dat het Jaagpad tussen Vlissingen en Middelburg het vaakst als 
onveilig wordt genoemd. Het Jaagpad is smal, druk en in de avond en nacht pikdonker. 
Het wordt gebruikt door verschillende categorieën verkeersdeelnemers. De directe 
nabijheid van het Kanaal door Walcheren levert een extra risico op. Daarnaast wordt het 
Jaagpad ook regelmatig in verband gebracht met sociale onveiligheid. Desondanks 
wordt het Jaagpad intensief gebruikt, omdat het de snelste route is. 
De VVD fractie ziet in de berichtgeving in de PZC aanleiding de volgende vragen te 
stellen. 
 
Vragen: 
1. Is het college bekend met de situatie op het Jaagpad en herkent het college de 

beoordeling van de gebruikers van het Jaagpad?  
2. Heeft het college aanwijzingen dat er op het Jaagpad ook sprake is van sociale 

onveiligheid? 
3. Als het college zich herkent in de beoordeling van de gebruikers, is het college het 

dan met de VVD eens dat deze onveilige situatie ongewenst is?  
4. Wat kan de provincie doen om deze onveilige situatie te verbeteren?  
 
 
Middelburg, 15 december 2018 
 
Namens de VVD Statenfractie 
Hans van Geesbergen en Kees Roelse 
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